
 
Koulun ja kirjaston yhteistyösuunnitelma 
  
SIVLA 15.05.2024 § 34    
169/13.01/2024    
 

Kirjasto on asettanut talousarvion toiminnalliseksi tavoitteeksi vuodelle 
2024 kehittää yhteistyötä perusopetuksen kanssa. Tähän tarvitaan 
toimivaa ja tavoitteellista yhteistyösuunnitelmaa, jonka avulla 
perusopetuksen piirissä olevat lapset pääsevät mahdollisimman 
kattavasti kirjastopalvelujen piiriin. Kirjastolla ja perusopetuksella on 
yhtenevät tavoitteet: edistää lasten ja nuorten lukutaitoa ja hyvinvointia. 
Yhteistyösuunnitelma toteuttaa niin Kirjastolain (1492/2016) tavoitteita 
kuin Perusopetuksen opetussuunnitelman perusteita (POPS2014 siihen 
tehtyine muutoksineen). Suunnitelmaa toteuttamalla edistetään 
koululaisten yhdenvertaisia mahdollisuuksia kirjaston käytöön ja 
edistetään tasa-arvon toteutumista Tammelan kunnassa. 
 
Suunnitelmatyö alkoi tammikuussa 2024 opettajien kutsumisella 
yhteisiin kokouksiin, joissa ja joiden pohjalta laadittiin luonnos 
yhteistyösuunnitelmasta. Kirjastonhoitaja Linnea Leivon kirjoittama 
lopullinen versio valmistui huhtikuussa, kävi sen jälkeen opettajien 
kommenteilla ja allekirjoitettiin 3.5.2024. 
 
Suunnitelma sisältää kirjaston tarjoaman toiminnan vuosiluokittain ja 
ajankohdittain vuosiluokille 1 – 9 sekä sovitut viestintä- ja 
arviointikäytännöt. Suunnitelma otetaan käyttöön syksyn 2024 aikana ja 
sen toimivuutta arvioidaan toteutuksen myötä. 
Suunnitelma on liitteenä. 

 
Lapsivaikutusten arviointi (Kvalt 60 §, 23.9.2019) 

Päätöksen lapsivaikutukset: On 
 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: Ei 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: Ei 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Ei 

 
Valmistelija: Kirjastonjohtaja Soili Ojanen, puh. 050 409 8093 
 
Esittelijä:  Sivistystoimenjohtaja 
 
Päätösehdotus: Sivistyslautakunta päättää hyväksyä kirjaston ja koulun 

yhteistyösuunnitelman käyttöönotettavaksi. 
 
Käsittely: Kirjastonhoitaja Linnea Leivo saapui kokoukseen klo 17:35 

esittelemään asiaa lautakunnalle ja hän poistui kokouksesta klo 17:46 
ennen päätöksen tekoa. 

 
Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


